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Zápis z jednání 
 
 
 
 
 
Jednání Místní komise Štěpnice, Zápis č. 4/2023 
 
dne: 20. 11. 2023 
místo jednání: Městský úřad Uherské Hradiště, Protzkarova 33, zasedací místnosti OKŠS 
 
 
Účast členů dle prezenční listiny:  
 

Místní komise Štěpnice 20. 11. 2023 
Ing. Ivo Kotásek, předseda A 
PhDr. Milan Brázda A 
Mgr. Magdalena Čoupková A 
Vendula Doubravská A 
Petr Hvožďa A 
Ing. Adéla Krajčová A 
Mgr. Marie Martykánová, místopředsedkyně O 
Radek Pelka A 
František Prachman A 
Renata Střelcová A 
Dalibor Tomek A 
Mgr. Helena Droppová, tajemnice zápis 
Přizvaní: Ing. arch. Aleš Holý, vedoucí Útvaru městského architekta   
  

 
 přítomen A, nepřítomen N, omluven O 
 
 
 
 
Program jednání: 
 

1. Zahájení jednání 
2. Schválení programu jednání 
3. Kontrola zápisu z jednání komise dne 18. 9. 2023 
4. Územní studie centra sídliště Štěpnice (Ing. arch. Milan Chlápek a Ing. arch. Jan Chlápek), 

prezentace Ing. arch. Aleš Holý – vedoucí Útvaru městského architekta  
5. Návrh rozpočtu pro rok 2024, MK Štěpnice 
6. Stanovení termínů jednání MK Štěpnice pro rok 2024 
7. Diskuse, různé 
8. Závěr  

 
 

1. Zahájení jednání 
 

Předseda MK Štěpnice přivítal přítomné členy MK Štěpnice a zahájil jednání komise v 16:00 hodin.  

 
2. Schválení programu jednání 
 
Program jednání byl schválen většinou hlasů přítomných členů komise. 

 
Pro: 10    Proti: 0    Zdržel se: 0 
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3. Kontrola zápisu z jednání komise dne 18. 9. 2023, odpovědi dotčených odborů Městského úřadu 
Uherské Hradiště k podnětům z jednání MK Štěpnice dne 18. 9. 2023 

 
Ad 1/3/23/ŠT ul. Chelčického – požadavek na instalaci svítidla veřejného osvětlení 
 
Kontrolou zápisu č. 3/2022 ze dne 27. 6. 2022 bylo zjištěno, že odbor SMM poskytl k bodu č. 5/2/22/ŠT 
následující vyjádření: Pokud by se měl nasvětlovat chodník dle požadavku MK Štěpnice, musel                                      
by se nasvětlit dle aktuálně platné Koncepce veřejného osvětlení schválené radou města. Finanční náročnost 
zpracování dokumentace pro realizaci je 30 tis. Kč bez DPH a odhad finanční náročnosti realizace je                       
cca 200 tis. Kč bez DPH. Přesná částka by byla známa po zpracování PD. Žádáme MK Štěpnice  o poskytnutí 
finančních prostředků na zpracování PD a realizaci, aby mohly být započaty projekční práce. 
 
Dle sdělení odboru SMM by celková předpokládaná cena za zpracování projektové dokumentace                          
a realizaci činila cca 278 tis. Kč vč. DPH. MK Štěpnice za uvedených finančních podmínek tuto akci 
neakceptuje. MK Štěpnice opakovaně navrhuje instalaci solárního svítidla s podstatně nižšími realizačními 
náklady a žádá o informaci, za jakých podmínek by bylo možno pro tento konkrétní případ udělit výjimku 
z podmínek stanovených Koncepcí veřejného osvětlení města Uh. Hradiště. 
 
Podnět: SMM 
SMM_ZM: Koncepce veřejného osvětlení neřeší žádné výjimky. Proto byla i vytvořena, aby byl nastaven 
koncept, jak bude veřejné osvětlení v Uherském Hradišti budováno. I přes předpokládané nižší investiční 
náklady je solární veřejné osvětlení z dlouhodobého hlediska více nákladnější. V období, kdy jsou noci delší 
než dny a je potřeba více svícení, by se nedostatečně nabíjely baterie a svícení by nepokrylo celou noc. 
Vybité baterie by se musely demontovat a vozit dobíjet. V případě sněhové pokrývky by se baterie nenabíjeli 
vůbec a opět by tam museli technici jezdit. Každý takový výjezd něco stojí a v dlouhodobém časovém 
horizontu tyto náklady rostou. A to není uvedena životnost baterie. Přístup pro plošinu skrze zeleň taktéž 
není ideální, a opakované vjezdy plošinou nejsou vhodné pro zeleň. Správa majetku města opakovaně 
navrhuje vybudování plnohodnotného veřejného osvětlení napájeného ze sítě, pokud komise požaduje 
nasvětlení chodníku. 
 
1/4/23/ŠT ul. Chelčického – požadavek na instalaci svítidla veřejného osvětlení, upuštění od návrhu záměru 

Členové komise uzavřeli věc požadavku na instalaci svítidla veřejného osvětlení v ul. Chelčického s tím, 
že vzhledem k informaci o výši finančních nákladů, kterou sdělil odbor správy majetku města (předpokládaná 
cena za zpracování projektové dokumentace a realizaci činila cca 278 tis. Kč vč. DPH), komise upouští 
od návrhu uvedeného záměru.  
 
Na vědomí: SMM 
 
Ad 2/3/23/ŠT Dodatečné přijetí usnesení MK Štěpnice na základě korespondenčního hlasování komise                    
ze dne 24. 8. 2023, ve věci celkové revitalizace dětského hřiště Jana Žižky č. p. 731 (U čápa), dle návrhu 
zaslaného komisi dne 10. 8. 2023 odborem SMM, a dále ve věci převodu rozpočtových prostředků určených 
pro využití MK Štěpnice do výdajů odboru správy majetku města, pro výše uvedený účel 
 
Usnesení č. 17/2023/ŠT:  
MK Štěpnice souhlasí s celkovou revitalizací dětského hřiště Jana Žižky č. p. 731 (U čápa) dle návrhu 
zaslaného komisi dne 10. 8. 2023 odborem SMM (Ing. Lenka Němečková). MK Štěpnice doporučuje radě 
města převod částky v celkové výši 760,00 tis. Kč z rozpočtových prostředků určených pro využití                                
MK Štěpnice do výdajů odboru správy majetku města, pro účel revitalizace dětského hřiště Jana Žižky                          
č. p. 731.   

Pro: 10    Proti: 0    Zdržel se: 0 

Na vědomí: RM, SMM 
SMM_LN: Revitalizace DH proběhne v roce 2023. 
 
Ad 3/3/23/ŠT Dodatečné přijetí usnesení MK Štěpnice na základě korespondenčního hlasování komise                  
ze dne 24. 8. 2023, ve věci výměny herního prvku skluzavková věž se závěsnými houpačkami na dětském 
hřišti Jana Žižky č. p. 759 (ve variantě 1), dle návrhu zaslaného komisi dne 10. 8. 2023 odborem SMM, a dále 
ve věci převodu rozpočtových prostředků určených pro využití MK Štěpnice do výdajů odboru správy majetku 
města, pro výše uvedený účel 
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Usnesení č. 18/2023/ŠT:  
MK Štěpnice souhlasí s výměnou herního prvku skluzavková věž se závěsnými houpačkami                                
na dětském hřišti Jana Žižky č. p. 759, ve variantě 1. MK Štěpnice doporučuje radě města převod částky 
v celkové výši 135,00 tis. Kč z rozpočtových prostředků určených pro využití MK Štěpnice do výdajů odboru 
správy majetku města, pro účel výměny herního prvku skluzavková věž se závěsnými houpačkami 
na dětském hřišti Jana Žižky č. p. 759, ve variantě 1. 

Pro: 10    Proti: 0    Zdržel se: 0 

Na vědomí: RM, SMM 
SMM_LN: Revitalizace proběhne v roce 2023. 
 
 
Ad 5/3/23/ŠT Dotaz na plánované využití prostor bývalé pobočky České pošty ve Štěpnicích, dotaz                        
zda město nezvažuje možnost využití prostor v režimu Pošta Partner 

PhDr. Milan Brázda vznesl dotaz ve věci dalšího využití prostor bývalé pobočky České pošty                                 
ve Štěpnicích a dotaz zda město nezvažuje možnost využití prostor v režimu Pošta Partner. 

Podnět: SMM 
SMM_SM: Jednání o možnosti využití prostor v režimu Pošta Partner proběhlo s tím, že budou zaslány 
podklady a analýzy potřebné pro případné projednání v orgánech města. Podklady nebyly i přes opakované 
výzvy dodány. Začátkem listopadu má pan starosta naplánováno jednání se zástupci ČP, tak je možné,                 
že se tato věc také otevře. 
 
Ad 6/3/23/ŠT Dotaz, zda město vyvíjí aktivitu v souvislosti s umístěním bankomatu v prostoru víceúčelového 
objektu č. p. 1156 ve Štěpnicích (Albert) 

PhDr. Milan Brázda vznesl dotaz, zda město vyvíjí aktivitu v souvislosti s umístěním bankomatu v prostoru 
víceúčelového objektu č. p. 1156 ve Štěpnicích (Albert). 

Podnět: SMM 
SMM_SM: Oddělení správy bytů a budov aktivně jedná s ČSOB, a.s. o umístění bankomatu, kde aktuálně 
čekáme na vyjádření z jejich strany ohledně požadavků na umístění. 
 
Ad 7/3/23/ŠT Dotaz na kácení stromu vrby v blízkosti parkoviště u bytového domu Štěpnická č. p. 1159  

PhDr. Milan Brázda vznesl dotaz, zda město plánuje kácení stromu vrby v blízkosti parkoviště u bytového 
domu Štěpnická č. p. 1159. V případě, že by ke kácení mělo dojít, občané bydlící v okolí plánují petici proti 
kácení.  

Podnět: SMM 
SMM_LP: případné kácení stromů v rámci projektu budování propustných parkovacích ploch ve Štěpnicích 
je řešeno odborem investic a povolováno v rámci závazného stanoviska odboru SŽP. Žádost o informace 
v této záležitosti je tedy nutné směřovat na odbor investic (Ing. Ladislav Čapek). 

 
2/4/23/ŠT Doplňující informace odboru investic ke kácení stromu vrby v blízkosti parkoviště u bytového domu 
Štěpnická č. p. 1159 a informace o náhradní výsadbě dřevin   

V uvedené věci byl vznesen dotaz na odbor investic, Ing. Ladislav Čapek sdělil, že v současné době                          
je na stavebním úřadu podána žádost o společné povolení, podání žádosti o poskytnutí dotace se 
předpokládá v lednu, zahájení prací pak ke konci r.  2024, spíše však v roce 2025. Původní studie regenerace 
byla přehodnocena, byla snížena výměra zpevněných ploch (např. bylo upuštěno od realizace některých 
chodníků), došlo tak ke snížení počtu dřevin určených ke kácení o cca 1/2 - 2/3 počtu oproti původnímu 
záměru. Věc byla konzultována taktéž s Ing. Helenou Havránkovou, orgánem ochrany přírody a krajiny, který 
vydával závazné stanovisko o povolení ke kácení dřevin rostoucích mimo les. Ing. Havránková tuto 
skutečnost potvrdila a sdělila, že v bezprostředním okolí plochy dotčené kácením předmětného stromu vrby 
je navrhována náhradní výsadba 3 ks dřevin v druhové skladbě dub letní (poz. p. č. 544/179) a jasan 
úzkolistý, 2 ks (poz. p. č. 544/187). 
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Ad 8/3/23/ŠT Dotaz, zda město plánuje prodej víceúčelového objektu č. p. 1156 ve Štěpnicích (Albert) 

Pan František Prachmann vznesl dotaz, zda město plánuje prodej víceúčelového objektu č. p. 1156                             
ve Štěpnicích (Albert). 

Podnět: SMM 
SMM_SM: Ano, město plánuje prodej víceúčelového objektu č. p. 1156. 
 
Ad 9/3/23/ŠT Žádost o prověření stavu proschlých stromů borovic v blízkosti bytových domů Za Alejí                         
č. p. 1011 a č. p. 1024, pravděpodobně napadené sypavkou  

Ing. Alena Krajčová upozornila, že v blízkosti bytových domů Za Alejí č. p. 1011 a č. p. 1024                                     
se nacházejí proschlé stromy borovic, jedná se pravděpodobně o stromy napadené houbovou chorobou 
(sypavka). 

Podnět: SMM 
SMM LP: Prosychání borovic je v posledních letech velmi rozšířené a je způsobeno kombinací více příčin. 
Nejčastěji udávanou příčinou je změna klimatu a s tím spojený pokles hladiny podzemní vody. To vede 
k oslabení dřevin a ty jsou následně napadány jak podkorním hmyzem, tak houbovými chorobami. 
V konečném důsledku dochází až k úhynu dřevin. Není však v možnostech města aplikovat opakovanou 
chemickou ochranu proti houbovým chorobám na borovicích rostoucích na území města. Tam, kde dojde 
k proschnutí více, jak poloviny koruny stromu je doporučeno tyto jedince odstranit, protože jejich regenerace 
není pravděpodobná. Náhrada pokácených borovic pak bude provedena jinými druhy dřevin, které lépe 
odolávají současným klimatickým podmínkám.  
 
Ad 10/3/23/ŠT Žádost o odstínění nového dětského hřiště (v blízkosti bytových domů Štěpnická č. p. 1093                         
– č. p. 1095) od parkoviště vybudováním zídky  

Pan František Prachmann vznesl dotaz, zda by bylo možné zajistit odstínění nového dětského hřiště, 
v blízkosti bytových domů Štěpnická č. p. 1093 – č. p. 1095, od parkoviště vybudováním zídky. V minulosti 
na potřebnost vybudování této bariéry komise město již upozorňovala. Na hřišti si hrají malé děti a v případě, 
že dojde ke startování automobilu, veškeré výfukové zplodiny odcházejí přímo do prostoru dětského hřiště. 

Podnět: 
SMM_LN: Vybudování zídky v návrhu hřiště, který byl s MK Štěpnice konzultován, řešeno nebylo. Na straně 
parkoviště byl postaven ochranný plot, který brání vběhnutí dítěte na parkoviště. Stavba zídky před 
výfukovými emisemi je nedostatečné řešení, musela by být opravdu vysoká a to je z estetického hlediska 
u dětského hřiště nevhodné. 
 
3/4/23/ŠT Odstínění nového dětského hřiště (v blízkosti bytových domů Štěpnická č. p. 1093 – č. p. 1095) 
od parkoviště – další varianty 
 
MK Štěpnice navrhuje k odstínění nového dětského hřiště (v blízkosti bytových domů Štěpnická č. p. 1093             
– č. p. 1095) od parkoviště další možné varianty – např. živý plot, treláže se stálezelenými popínavými 
rostlinami, lezeckou stěnu, tabule na kreslení křídou. MK Štěpnice po dohodě s odborem SMM o možném 
způsobu řešení uvedené věci poskytne finanční prostředky pro realizaci záměru. 
 
Podnět: SMM 
 
 
4. Územní studie centra sídliště Štěpnice (Ing. arch. Milan Chlápek a Ing. arch. Jan Chlápek), 

prezentace Ing. arch. Aleš Holý – vedoucí Útvaru městského architekta  
Ing. arch. Aleš Holý prezentoval Územní studii centra sídliště Štěpnice a zodpovídal dotazy členů komise.  
 
Uvedená studie řeší území v linii areál bývalých jeslí – objekt občanské vybavenosti Štěpnická č. p. 1156               
vč. přilehlého veřejného prostranství – stávající panelové parkoviště – křížení ulic Štěpnická/Purkyňova.  
 
Objekt jeslí je určen k demolici, stejně tak objekt trafostanice. V prostoru po objektu jeslí bude vjezd 
do podzemních garáží (122 míst v podzemí), jejich kapacita výrazně převýší požadavky na parkování 
ze strany nově plánovaných bytových domů. Nad terénem jsou plánovány 2 bloky bytových domů o čtyřech 
podlažích (B3 a B4), v 1. NP bude umístěna i občanská vybavenost. Dojde také k rozšíření přilehlého 
zeleného koridoru.  

mailto:epodatelna@mesto-uh.cz


Masarykovo náměstí 19 T  +420 572 525 111  IČ 00291471 Č.Ú. 19–1543078319/0800 5/8 

686 01 Uherské Hradiště  E  epodatelna@mesto-uh.cz  DIČ CZ00291471 DS ef2b3c5 

www.mesto-uh.cz 

Objekt nákupního střediska, č. p. 1156 (B2) bude členěn do 2 bloků, středem bude vytvořen průchod do ulice 
Zahradní, ve směru do této ulice je uvažováno i umístění některých obchodů. Je plánována nástavba objektu 
č. p. 1156 s bytovými jednotkami, příp. občanskou vybaveností. Předpokládá se zachování nákupního 
střediska, lékárny, knihovny. Dojde k celkové úpravě veřejného prostranství před objektem č. p. 1156.  
 
V oblasti parkoviště vznikne nový objekt (B1), jeho součástí budou i podzemní garáže o kapacitě stejné, 
jakou má stávající parkoviště, v parteru bude umístěna občanská vybavenost, v patře pak bytové jednotky.  
 
Je plánován přesun stávajícího dětského hřiště na opačnou stranu řešeného prostoru, aby bylo umístěno 
ve větší vzdálenosti od komunikace. 
 
Připomínky a dotazy členů komise: 
 
p. František Prachman:  
 

• V dalších stupních přípravy projektové dokumentace je třeba zohlednit možnost obslužnosti obchodů 
velkými nákladními auty (délka cca 12 m). 

• Je nutno počítat se skutečností, že v podzemním parkovišti nemohou parkovat automobily 
s pohonem na LPG. 

• Doporučuje zvážit ekonomičnost varianty prodeje či pouze pronájmu víceúčelového objektu                    
č. p. 1156. 

 
p. Radek Pelka:  
 
Vznesl dotaz na zpoplatnění nově vybudovaných podzemních parkovišť a problematiku parkování v oblasti 
sídliště Štěpnice. 
 
Ing. arch. Aleš Holý sdělil, že prozatím uvedená věc není dořešena, řeší odbor správy majetku města, 
doposud není zcela jasné, jaký model bude využíván. Počítá se se stupněm motorizace 1 vozidlo na 2 osoby. 
V oblasti sídliště Štěpnice existují další  2-3 rezervní lokality pro parkovací domy.  
 
Konkrétně pro oblast řešenou touto územní studií bude v rámci objektů B3 a B4 vybudováno 112 parkovacích 
stání, v rámci objektu B2 65 parkovacích stání a v rámci objektu B1 134 parkovacích stání.  
 
Ing. arch. Aleš Holý sdělil, že postup pro zajištění dostatečného množství parkovacích míst je následující:  
 

a) využití parkovacích míst nad terénem, 
b) rezidentní parkování jako důležitý nástroj, 
c) nová parkovací místa v centru sídliště, 
d) využití rezervních lokalit pro budování parkovacích domů. 

 
Ing. Ivo Kotásek:  
 
Zároveň s budováním nových bytových jednotek v oblasti Štěpnic narůstá počet obyvatel, tedy i vozidel, které 
se pohybují z a do Štěpnic a vzhledem ke skutečnosti, že sídliště má pouze jednu přístupovou komunikaci, 
by mělo město paralelně řešit i dopravní napojení. 
 
Ing. arch. Aleš Holý sdělil, že ve vztahu k územnímu plánu se řeší i nový přístup z jižní strany (od Kunovského 
lesa), i připojení nemocnice, odlehčí se tím dopravě na ulici Purkyňova. Dále jsou plánovány nové linky 
veřejné dopravy – bez přestupu bude možné cestovat ze Štěpnic do Mařatic, na sídliště Východ, do Jarošova. 
 
p. František Prachman: 
 
Doporučuje klást důraz na rezidentní parkování v oblasti sídlišť Štěpnice a Mojmír. 
 
Ing. Alena Krajčová:  
 

• Doporučuje budovat i parkovací místa pro motocykly, podporovat i jiné druhy mobility. 
• Doporučuje vypustit blok B3, je nadbytečný, odlehčil by se tak prostor. 
• Doporučuje snížení bytového domu B1, navrhovaného v ploše nynějšího parkoviště, hmota domu 

se zdá být příliš vysoká, objemná. 
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4/4/23/ŠT, Usnesení č. 19/2023/ŠT:  
 
MK Štěpnice bere na vědomí Územní studii centra sídliště Štěpnice (Ing. arch. Milan Chlápek                                            
a Ing. arch. Jan Chlápek), kterou na dnešním jednání komise prezentoval Ing. arch. Aleš Holý – vedoucí 
Útvaru městského architekta. 
 
MK Štěpnice v souvislosti s Územní studií centra sídliště Štěpnice doporučuje:  
 

• zvážit ekonomičnost varianty prodeje či pouze pronájmu víceúčelového objektu č. p. 1156, 
• paralelně řešit dopravní napojení sídliště Štěpnice, vzhledem ke skutečnosti, že sídliště má pouze 

jednu přístupovou komunikaci a současně s budováním nových bytových jednotek v lokalitě narůstá 
počet obyvatel, tedy i vozidel, které se pohybují z a do Štěpnic  

• v dalších stupních přípravy projektové dokumentace zohlednit možnost obslužnosti obchodů velkými 
nákladními auty (délka cca 12 m), 

• vzít v úvahu skutečnost, že v podzemním parkovišti nemohou parkovat automobily s pohonem 
na LPG, 

• klást důraz na rezidentní parkování v oblasti sídlišť Štěpnice a Mojmír, 
• budovat i parkovací místa pro motocykly, podporovat i jiné druhy mobility, 
• zvážit vypuštění bloku B3, odlehčil by se tak prostor, 
• zvážit snížení bytového domu B1, navrhovaného v ploše nynějšího parkoviště, hmota domu se zdá 

být příliš vysoká, objemná. 
 

Pro:  10    Proti: 0    Zdržel se: 0 

Na vědomí: ÚMA, SMM, OIN 

 

 
5. Návrh rozpočtu pro rok 2024, MK Štěpnice 

 
Tajemnice komise zaslala dne 27. 9. 2023 prostřednictvím e-mailové korespondence členům komise sdělení 
vedoucího ekonomického odboru Ing. Mošťka č. 25/Mo/2023 ze dne 22. 9. 2023 k návrhu rozpočtu 2024,                             
vč. zásobníku kapitálových požadavků na období 2024 až 2029, a dále také Pravidla pro požadavky místních 
komisí Rady města Uherské Hradiště, aby měli členové komise možnost seznámit se v předstihu 
s uvedenými materiály. 
 
 
5/4/23/ŠT, Usnesení č. 20/2023/ŠT: 
 
MK Štěpnice souhlasí s návrhem finančních prostředků, které jsou alokovány v rozpočtu města Uherské 
Hradiště pro rok 2024 k využití uvedenou komisí. MK Štěpnice doporučuje radě města přijmout Návrh 
rozpočtu města na rok 2024 v předkládaném znění.  
 
MK Štěpnice bere na vědomí zásobník kapitálových požadavků na období let 2024 až 2029. 
 

Pro:  10    Proti: 0    Zdržel se: 0 

Na vědomí: EKO, RM 

 
 
6. Stanovení termínů jednání MK Štěpnice pro rok 2024 

 
V rámci jednání komise byl diskutován návrh pevných termínů jednání MK Štěpnice pro rok 2024, která mají 
probíhat jedenkrát za čtvrt roku. Případná další jednání jsou svolávána na základě požadavků rady města 
či starosty města, z důvodu poskytnutí stanoviska či vyjádření komise ke konkrétním záležitostem, 
projednávaným radou města. 
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6/4/23/ŠT, Usnesení č. 21/2023/ŠT: V souladu s Čl. 2 odst. 1 Jednacího řádu komisí Rady města Uherské 
Hradiště byly pevně plánované termíny jednání MK Štěpnice pro rok 2024 stanoveny následovně: 
 
pondělí 26. 2. 2024, 16:00 hodin, 
pondělí 27. 5. 2024, 16:00 hodin, výchozí komise (sraz Husova ul., u bývalého novinového stánku),  
pondělí 16. 9. 2024, 16:00 hodin, 
pondělí 18. 11. 2024, 16:00 hodin. 
 
 
V případě aktuální potřeby bude jednání MK Štěpnice svoláno mimo tyto stanovené termíny jednání. 
 

Pro:  10    Proti: 0    Zdržel se: 0 

 

7. Diskuse, různé 

 
7/4/23/ŠT Podnět ve věci úpravy dopravního značení na sídlišti Zahrádky, DZ Obytná zóna 
Ing. Ivo Kotásek: Požaduje prověřit možnost úpravy dopravního značení na sídlišti Zahrádky – zda by bylo 
možné umístit DZ Obytná zóna, omezit maximální povolenou rychlost jízdy a zvýšit tak bezpečnost v lokalitě.  
 
Podnět: SMM 
 
8/4/23/ŠT Zvýšení počtu parkovacích míst v návaznosti na realizaci záměrů dle Územní studie centra sídliště 
Štěpnice 

p. Petr Hvožďa: V souvislosti s prezentací Územní studie centra sídliště Štěpnice upozornil, že vzhledem 
k nárůstu počtu bytových jednotek (a tím i růstu potřeby parkovacích míst) nedochází k výraznému navýšení 
počtu parkovacích míst oproti stávajícímu stavu.   
 
Podnět: ÚMA 
 
9/4/23/ŠT Podnět ve věci úpravy vodorovného dopravního značení na sídlišti Štěpnice, omezení rychlosti 
jízdy 

 
p. František Prachmann: Požaduje prověřit možnost vodorovného dopravního značení hlavních tahů sídliště 
Štěpnice – omezení rychlosti jízdy na 30 km/h. 
 
Podnět: SMM 
 
 
10/4/23/ŠT Podnět ve věci nerovností na komunikaci v oblasti kruhového objezdu k nemocnici  

p. František Prachmann: Upozorňuje, že na kruhovém objezdu k nemocnici (mezi přechodem pro chodce 
a kruhovým objezdem) se tvoří kaluže, je to nebezpečné a kromě toho nepříjemné pro chodce. 
 
Podnět: SMM 
 
11/4/23/ŠT Podnět ve věci přeplněnosti kontejnerů na tříděný odpad v blízkosti bytového domu č. p. 1159, 
ale i na sídlišti Štěpnice obecně  

PhDr.  Milan Brázda: Upozorňuje na přeplněnost kontejnerů na tříděný odpad v blízkosti bytového domu     
č. p. 1159,  ale i na sídlišti Štěpnice obecně. Bylo by vhodné zvýšit frekvenci svozu odpadů, zejména plastů 
a papíru, příp. zvýšit u BD č. p. 1159 kapacitu kontejneru na sklo (je zde umístěn pouze kontejner na barevné 
sklo).   

 
Podnět: SMM 
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8. Závěr 
 
Jednání komise bylo ukončeno v 18:30 hodin. Další jednání proběhne v termínu stanoveném                 
v usnesení komise č. 3/4/23/ŠT (Usnesení č. 21/2023/ŠT), tedy dne 26. 2. 2024 v 16:00 hodin (Městský 
úřad Uherské Hradiště, Protzkarova 33, zasedací místnost OKŠS), příp. dle aktuální potřeby.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Mgr. Helena Droppová, tajemnice komise 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ověřil: Ing. Ivo Kotásek, předseda komise 
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